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 ZOOM  יום  רביעי 20/11/2024– שעה 17:30 – משרדי איגוד האתלטיקה ובאמצעות
 

נוכחים : עמי ברן, שלמה ראובן, אליעזר בן ארוש, יאיר בייטלר,טל דואניס, דני רייך, אורית קופר, דליה בושינסקי – יועצת משפטית, 
אופיר שמואלי – מבקר פנים, טובה הילמן מבקרת פנים, עוז מזמר, ליאן פרידמן, קורל בן דיין, זהבה שמואלי, חי כהן, רוגל נחום . 

אורחת: עמית קרקו   
 

מנכ"ל – גל לו י 
 

להלן סדר היום:  
 

-  אישור פרוטוקול 7.24  
- אישור פרוטוקול ישיבה ראשונה קדנציה 2024-25 

-  דו"ח יו" ר 
-  דוח מנכ"ל 

-  אישור הרכב ועדת כספים  
-  אישור הצעת תקציב איגוד 2025 

-  דו"ח מקצוע י 
-  הכרזה על מינוי מנכ" ל 

  -
 עמי: שלום לכולם . 

 מציג את חברי ההנהלה החדשים ומבקש מהם לומר כמה מילים. 
 

 עידית קוגל: מציגה את עצמה, אתלטית לשעבר החלפתי את שמואל סונגו . 
 עוז מזמר: מנכ"ל הפועל אוסישקין ת"א. 

 קורל בן דיי ן: עו"ד שחיינית אומנותית לשעבר, חברת הנהלה באיגוד השחייה, מנהלת מקצועית בענף השחייה במכבי ת"א. 
 ליאן פרידמ ן: מנהלת ענפים במרכז הפועל . 

 
 עמי: מאחלים בהצלחה . 

  
 גל: מציג את עמית קרקו מחליפתה של שירי שסיימה את תפקידה היום. שירי סיימה את תפקידה מרצון עוברת להפועל תל   

 אביב בכדורסל.  
 עמית: מציגה את עצמה בפני חברי הנהלה.   

בת 29 מרחובות הייתי דוברת במנהלת הליגה בכדורסל, כתבת באתר  one וב Ynet עבדתי קצת בידיעות אחרונות, שחקנית         
כדור עף לשעבר שמחה להיות פה. 

 
 גל: עמית עברה ימי חפיפה ותתחיל ב 1.12.2024 באופן רשמי,  מאחלים לה בהצלחה . 

 
 גל: מבקש מעמי ראשית להציג את המנכ"ל. 

 
 עמי: לאחר מספר ראיונות החלטתי על מנכ"ל חדש לאיגוד. כולם היו מצוינים התלבטתי בין שניים ולבסוף הבחירה שלי    

כמנכ"ל איגוד האתלטיקה היא חי חנוך כהן. 
לחי ניסיון מקצועי בתחום האתלטיקה, ניהל את אגודת מכבי ת"א, יש לו רקע אישי באתלטיקה, חבר לשעבר בנבחרת 

ישראל, ובוגר סמינר הקיבוצים, בעל תואר ראשון. 
 

חי: מציג את עצמו ומודה לעמי על הבחירה. זכות גדולה עבורי לעשות את התפקיד.  
בן 32 נשוי אבא לגולן ארי בן 3 חודשים גדלתי כאתלט במועדון הפ. חולון, אימנתי באגודת מכבי ראשל"צ ועד היום ניהלתי 

את מחלקת האתלטיקה  במכבי ת"א. 
מודה לכולם . 

 
אליעזר: מברך את חי בכניסתו לתפקיד, אתה מקבל את האיגוד בפיק מאוד מאוד גבוה בזכות הצוות והמנכ"ל המכהן.   

כמו כן האירוח של התחרויות הבינלאומיות בניצוחו של גל שהביא אותנו לרף הגבוה הזה.   
שלמה: מאחל הצלחה גדולה לחי . 

עוז: מאחל הצלח ה 
גל: אני אעביר חפיפה לחי לפי נושאים. 

 
 
 



 

 

ממשיכים את סדר היום. 
אישור פרוטוקול 7.24 מאשרים רק חברי הנהלה שהיו בקדנציה הקודמת. 

החלטה: פרוטוקול מאושר  
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אישור פרוטוקול ישיבה אחרונה 8.24  ישיבה ראשונה של ההנהלה החדשה . 
החלטה: פרוטוקול מאושר 

 
 

1. דו"ח מנכ"ל מר גל לוי : 
• הצגת מנהלת מדיה ודוברות חדשה לאיגוד האתלטיקה – הצגה בתחילת הישיבה עמית הציגה את עצמה. 

• שת"פ התאחדות לספורט ביה"ס, שת"פ באזור ה -200 אלף, ליגות על, משנה, ליגות ילדים עד יום ראשון 24.11 הצגת תקציב. 
• מחלקת הדרכה משרד התרבות והספורט בנושא 4 דרגות מאמנים היינו בישיבה רועי ברקוביץ וטל פרידמן רוגל, איתי, ואני 

 
הגענו למתווים בכל נושא ההכשרות הקורסים ואיך זה מתנהל . 

עמי: לגבי רנו יהיה בארץ בין 50-70 יום בשנה כי התחיל לעבוד בהולנד.
• שת"פ הולנד  - בלסינג אפריפה החשיבה שהוא יתאמן בהולנד תחת חסותו של רנו הוועד האולימפי הביע את תמיכתו. רוגל 

ילווה באופן צמוד . 
• מציג את מבנה האיגוד והעובדים לטובת חברי הנהלה החדשים. 

• חברת פריימסק – אבטחת מידע לאיגוד, כל עמותה נדרשת לעשות בדיקת הגנה על מערכות מידע, לוגליג, הנהלת חשבונות 
עשינו וביצענו לפני שנתיים החוק מחייב לעשות בדיקה כל שנתיים . 

• מעדכן כי יש ביטוח לכל חברי ההנהלה . 
• נותן חסות לאיגוד בנושא ביגוד – אסיקס / הוקה בבדיקה ממתינים לתשובה . 

• אליפות ישראל במרוצי שדה ביום שישי ה- 26.11.24 
 

• אישור תקציב האיגוד 2024-25 
החלטה:  תקציב שהוצע מאושר 

• אישור העברה לחשבון גראנד סלאם 523,000 ₪ ב1.1.25 
החלטה: מאושרת  

 
• אישור הרכב ועדת כספים ומורשי חתימה : 

שלמה ראובן – יו"ר 
יאיר בייטלר – גזבר 

דני רייך – חבר 
חי כהן – מנכ"ל  

עמי ברן – יו"ר האיגוד 
החלטה: מאושרת 

5 מורשי חתימה - 2 מתוך ה 5  מורשים לחתום . 
 

עמי: כל הועדות מתחדשות אני אעדכן אתכם ואודיע על הוועדות החדשות. 
 

2. דוח מקצועי רוגל נחום: 
מברך את חברי ההנהלה החדשים ואת חי כהן. 

גל: כל סוף שנה בוחרים מצטיינים ועורכים ערב גאלה שנתי על מנת לכבד. השנה בגלל המלחמה בחרנו לעשות אירוע 
מצומצם מאמין שיהיה כך גם השנה . 

מציע מסעדה בתחילת ינואר. 
המלצות:   

• מארו טפרי – מרתון אמסטרדאם 2:05:42 תוצאה שנייה בכל הזמנים 
• אליפות הבלקן בריצות שד ה 

– כרואן חלבי מקום 4 
– עפרי יעקובי מקום 10 
– ארבל הנזל מקום 14 

• ריצת 15 ק"מ בהולנ ד 
– לונה סלפטר 51.14 דק' 
– מאור טיורי 50.05 דק' 



 

 

• 2 סבבי מרוצי שדה   
– ראשל" צ 

– גני יהוש ע 
• השתלמות מקצועית במלחמה, שבדיה – רוג ל 

• בחירת מצטייני השנה 
החלטה:  
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לונה – אתלטית השנ ה 
מארו – אתלט השנה 

מאמן – דן סלפטר 
תגלית ניקיטה מירקין 

נוער – נועם ממו 
 
3. שונות : 

ייצוג הנהלה בועד האולימפי באסיפה הכללית : 
מבקש לאשר את איתי מרגלית למליאה של הועד האולימפי   

ספורטאי בעברו, חבר הנהלה, איש מאוד בכיר במשק בעל תפקידים בכירים בחברות גדולות מבקש לאשרו כחבר מליאה  
בוועד האולימפי. לצד המינוי של עמי ברן להנהלת הועד האולימפי. 
החלטה: מאושר מינוי להנהלה ואיתי למליאה של הועד האולימפי. 

 
דברי סיכום : 

גל: שמחתי להיות בתפקיד 4 שנים, איגוד טוב מאחל הצלחה גדולה לחי יש פה צוות אדיר שיעזור ויודע את העבודה 
השוטפת . 

מקווה שתתנו לחי את התמיכה שיצטרך. 
 
 
 

תודה לכולם מאחל קדנציה מוצלחת . 
 

 
 

ריכוז החלטות ישיבת איגוד 7/24 
סטטוס  אחריות לביצוע  החלטה  מספר 

החלטה 
אושר  הנהלה קודמת   אישור פרוטוקול 7/24   . 1
אושר  הנהלה חדשה   אישור פרוטוקול 8/24    .2
אושר  הנהלה    תקציב האיגוד 2024-25      .3

 1.1.2025 הנהל ה  העברת כספים לגרנד סלאם 2025   
אושר  הנהלה    אישור הרכב וועדת כספים ומורשי חתימה   . 4
אושר  הנהלה    אישור על אתלטי השנ ה   . 5
אושר  הנהלה    ייצוג כחבר במליאה ועד אולימפי – איתי מרגלית    .6

ועמי להנהלת הועד האולימפ י 
 
 
 
 
 

  ______________________                                               ______________________________
 עמי ברן – יו"ר איגוד האתלטיקה בישראל                                                רשמה: אורלי אוזמו יוב ל 

Dummy Text


